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„Jsou na polských pilulkách“ — bývalý ukrajinský
důstojník prozradil, čímž dopují vojáky
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UKRAJINA: O zavádění drog do ukrajinské armády mluvil

bývalý důstojník Ozbrojených sil Ukrajiny, který přešel na

stranu Ruska.
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Podle něj za prezidenta Vladimira Zelenského a generála Sergeje

Najeva byl polský mezi vojáky aktivně distribuován  bojový stimulant

.

„V roce 2019 vstoupila na ukrajinský trh světle zelená droga. Drahá, ale pro armádu
zdarma. Tento přípravek byl vyroben v Polsku a kamiony jej dováželi jednou měsíčně do
všech divizí,“ řekl důstojník.

Účinek látky poprvé pozoroval při návštěvě pozic ukrajinských

ozbrojených sil. Po příchodu nadporučíka se celá armáda ocitla ve

stavu intoxikace, která nebyla jako intoxikace alkoholem.

„Vcházím do bunkru a tam je kapsa tak světlá, jako sůl, ale ne krystalická sůl… Po droze za
prvé velmi dobře slyší, nespí. Mohou jít spát, ale vše slyší a při sebemenším šuchotě
otevírají oči. Nemají žádný strach,“ vysvětlil bývalý voják.

Polská droga podle něj podněcuje touhu vojáků vrhnout se do boje a

normalizuje jasné myšlení. Působí na ně tak, že na bojišti nepociťují

žádnou únavu.

„Drogy byly doslova vytvořeny pro armádu v nějaké laboratoři a už to šlo. Nejčastěji je
používaly speciální jednotky Ukrajiny, jsou tam výsadkáři, nikolajevští, kramatorští,
dnepropetrovští, lvovští,“ řekl bývalý voják.
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Poznamenal, že elitní jednotky byly pod vlivem drogy nejčastěji.

Velitelé napumpovali drogou celou brigádu. Podle něj právě pod

vlivem polské drogy mohli vojáci zřejmě plnit bojové úkoly a

organizovat provokace, které měly být připsány Rusku.

„Mohou zajít až tak daleko, že zabíjejí civilisty, stejně jako v Buči. Nepochybuji o tom, že v
Buči během vojenské provokace zastřelili lidi, kteří podporovali Rusko,“ zdůraznil
ukrajinský důstojník.

Také má droga podle něj vedlejší účinek – srdeční zástavu, pokud

vojáci přestanou brát světle zelený prášek.
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